
Protokół nr  6 /19

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Piły

w dniu 04 grudnia 2019 r.

Urząd Miasta Piły, sala 229c

(czas trwania godz.:14:00 – 15:00)

Na posiedzeniu obecnych było  4  członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  (nieobecna była

radna Magdalena  Pabich ). Listy obecności radnych stanowi załącznik do protokołu.

Wioletta Stalęga  przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji powitała radnych. 

Przewodnicząca stwierdziła quorum i przystąpiła do realizacji proponowanego porządku obrad.

Porządek obrad:

1. Skarga  Pana  XXXX  w  zakresie  bezpieczeństwa  na   skrzyżowaniu  ulic  Wybickiego,

Ksawerego Działyńskiego i Legionów Polskich.

2. Petycja Pani Renaty Sutor dotycząca  interesu publicznego w zakresie zmiany przepisów

prawa miejscowego.

3. Skarga  Stowarzyszenia  Kulturowego  „Orzeł”  skierowana  do  Sądu  Administracyjnego

w sprawie uchylenia miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego miasta Piły.

4. Wniosek Pani  XXXX o zmianę częstotliwości kursów linii nr 12. 

5. Petycja  w  sprawie  w  zamiaru  likwidacji  Izby  Wytrzeźwień  w  Pile  –  złożona  przez

Zarząd  Wojewódzki  Niezależnego  Związku  Zawodowego  Policjantów  Województwa

Wielkopolskiego.

6. Petycja  w sprawie  zamiaru  likwidacji  Izby Wytrzeźwień  – złożona przez  Kierownictwo

Komendy Powiatowej Policji, policjantów oraz pracowników cywilnych tej jednostki.

7. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.

8. Wolne wnioski i sprawy różne.
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Ad1. 

Skarga Pana XXXX w zakresie bezpieczeństwa na skrzyżowaniu ulic  Wybickiego, Ksawerego

Działyńskiego i Legionów Polskich.

Wioletta Stalęga  przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  przedstawiła przedmiot

skargi.

Radna Maria Miler  wskazała,  że Zarząd Dróg i Zieleni w Pile przekazał  pismo  25 listopada

spotykamy się miesiąc później stąd ma  wątpliwości co do zasadności rozpatrywania skargi.  

Radny Lucjan Szutkowski odpowiedział, z uwagi na procedury obowiązujące w funkcjonowaniu

obiegu dokumentów nie dają  możliwości załatwienia sprawy w ciągu 30 dni. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie ustaliła:

➢ przedłużenie terminu wynikającego z KPA na załatwienie skargi złożonej w dniu 8 listopada

2019 r. z uwagi na  konieczność ostatecznego rozpatrzenia skargi przez komisję. 

➢ skarga uznana za zasadną

➢ rozpatrzenie skargi na sesji Rady Miasta w dniu 17 grudnia 2019 r.

Ad 2.

Petycja Pani Renaty Sutor dotyczącej interesu publicznego w zakresie zmiany przepisów prawa

miejscowego.

Wioletta Stalęga  przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  przedstawiła przedmiot

skargi.

Radny Lucjan Szutkowski  powiedział,  że słuszne  jest   stanowisko,  aby sprawę skierować do

Premiera.

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji  jednogłośnie ustaliła:

➢ petycja  przekazana   według właściwości:  pismo skierowane  do   Prezydenta  z  prośbą  o

zajęcie stanowiska.

➢ po zaciągnięciu opinii Prezydenta Miasta Piły i otrzymaniu stanowiska, petycję przekazać

według właściwości do Kancelarii Prezesa Rady Ministrów.
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Ad.3 

Skarga Stowarzyszenia Kulturowego „Orzeł” skierowana do Sądu Administracyjnego w sprawie

uchylenia miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego miasta Piły.

Wioletta Stalęga  przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  przedstawiła przedmiot

skargi.

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie ustaliła:

➢ komisja  uznała,  że  nie  jest  właściwa  do  rozpatrzenia  skargi  skierowanej  do  Sądu

Administracyjnego.  Prezydent  przygotuje  na  najbliższą  sesję  Rady Miasta  Piły   projekt

uchwały  w  sprawie  przekazania  do  Wojewódzkiego  Sądu  Administracyjnego  skargi

Stowarzyszenia  Kulturowego  “ORZEŁ”  w  sprawie  uchylenia  miejscowych  planów

zagospodarowania przestrzennego miasta Piły.

Ad.4

Wniosek Pani   XXX   o zmianę częstotliwości kursów linii nr 12.  

Wioletta Stalęga  przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  przedstawiła przedmiot

skargi.

Radna Maria Miler zapytała kiedy została złożona skarga?

Wioletta Stalęga  przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odpowiedziała,  że skarga

została złożona  14 marca 2019 roku. 

Radna Maria Miler  zapytała to jak my się mamy teraz tym zajmować?

Wioletta Stalęga  przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  odpowiedziała my się

cały czas zajmujemy sprawą,  skierowaliśmy sprawę do mzk i  czekamy na odpowiedź.

 

Radna Maria Miler powiedziała, że minęło  9 miesięcy ja się nie podpisuję pod tym.

 

Radny Lucjan Szutkowski  odpowiedział sprawa od razu powinna być skierowana do dyrektora

MZK. Stanowisko Dyrektora trzeba uznać jako zamknięcie sprawy. 
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Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie ustaliła:

➢ wnioskodawczyni  w  odpowiedzi  otrzymała  informację,  że  wniosek  będzie  rozpatrzony

pozytywnie, zostanie uwzględniony wnioskowany kurs linii nr 12 we wskazanej godzinie po

konsultacji  z  mieszkańcami.  Pani  XXX musi  wskazać,  który  kurs  będzie  zlikwidowany

kosztem nowego. Do tej  pory p. XXX nie zajęła stanowiska w tej  sprawie. Z uwagi na

powyższe wniosek pozostawiono bez rozpatrzenia. 

Ad.5

Petycja  w  sprawie  w  zamiaru  likwidacji  Izby  Wytrzeźwień  w  Pile  –  złożona  przez  Zarząd

Wojewódzki Niezależnego Związku Zawodowego Policjantów Województwa Wielkopolskiego.

Wioletta Stalęga  przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  przedstawiła przedmiot

skargi.

Radny Lucjan Szutkowski powiedział, że   petycja  przesłana jest  do naszej wiadomości,    my

musimy poznać stanowisko Pana Prezydenta. Po  zapoznaniu ze stanowiskiem ustosunkujemy się i

do niego i wydamy opinie.

Radna Maria Miler odpowiedziała, oczywiście będzie to nasza opinia a nie decyzja.

Wioletta Stalęga  przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zwróciła uwagę ,że nie

mówi się  tu   o  najważniejszym podmiocie  -  jakim jest  Starostwo,  a  wszyscy  zwracają  się  do

Radnych Miasta i zapytała a gdzie są Radni z Powiatu?

Radna Teresa  Kasior powiedziała,   Prezydent  zwrócił  się z pismem do Starosty, informował

o tym.

Radna Maria Miler odpowiedziała, że  “Prezydent chce zlikwidować Izbę Wytrzeźwień”.

Wioletta Stalęga  przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zwróciła uwagę na brak

zainteresowania trudnym tematem jakim jest likwidacja Izby Wytrzeźwień przez Pana Starostę.

Radna Maria Miler powiedziała, że  Starosta powinien współpracować, zainteresować się.
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Radny  Lucjan  Szutkowski  jeszcze  raz powtórzył, że  głównym  adresatem  pisma  jest

Pan Prezydent i czekamy na zajęcie  stanowiska..

Radna  Maria  Miler  powiedziała,  że  likwidacja  Izby  Wytrzeźwień  nie  będzie  służyła

społeczeństwu, jest za  za utrzymaniem Izby.

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji  jednogłośnie ustaliła:

➢ komisja nie zajęła stanowiska w sprawie rozpatrzenia petycji: Temat został odłożony na

następne posiedzenie komisji, z uwagi na otrzymany obszerny materiał do analizy.

Ad.6

Petycja w sprawie zamiaru likwidacji Izby Wytrzeźwień – złożona przez Kierownictwo Komendy

Powiatowej Policji, policjantów oraz pracowników cywilnych tej jednostki.

Wioletta Stalęga  przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  przedstawiła przedmiot

skargi.

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji  jednogłośnie ustaliła:

➢ komisja nie zajęła stanowiska w sprawie rozpatrzenia petycji: Temat został odłożony na

następne posiedzenie komisji, z uwagi na otrzymany obszerny materiał do analizy.

Ad. 7

Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Sprawozdanie  przedstawiła   Wioletta  Stalęga   przewodnicząca  Komisji  Skarg,  Wniosków

i Petycji

Sprawozdanie  zostało  opracowane  w  oparciu  o  rejestr  skarg  wniosków  i  petycji  kierowanych

do Rady Miasta Piły.

Ad 8. 

Wolne wnioski i sprawy różne.

Nie zgłoszono wolnych wniosków i spraw różnych.
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Protokół sporządziła: Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Edyta Wasielewska

      Wioletta Stalęga 
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